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 § 4 

Färdplan för ett fossilbränslefritt Stockholm 2050 

Remiss från kommunstyrelsen 

Dnr1.1.5-227/2013 

 
Beslut 

Servicenämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 

 

1 Servicenämnden åberopar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

 

2 Servicenämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Serviceförvaltningens tjänsteutlåtande från den 6 september 2013. 

 
Nämndens behandling av ärendet  

 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Vice ordföranden Jon Karlfeldt (MP) finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 

förslag. 

 

 

 § 5 

Anmälan av anskaffningar 

Dnr 2.3.2-278/2013 
 
Beslut 

Servicenämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 

 

1 Servicenämnden godkänner anmälan av anskaffningar för perioden 

 2013-05-01 – 2013-08-31. 

 
Handlingar i ärendet 

Serviceförvaltningens underlag för anskaffningar under perioden 2013-05-01 – 2013-

08-31. 

 

 § 6 

Förvaltningschefens information 

 

Förvaltningschefen Teenie Bennerholt informerar om att Volvo IT inleder arbetet med 

att byta ut samtliga datorer i staden (45 000 datorer) i slutet av 2013. Arbetet kommer 

att pågå under hela 2014. I samband med bytet kommer datorerna även att 

uppgraderas. Staden har förlängt avtalet med Volvo IT i två år.  

 

Det är fortsatt stor efterfrågan på serviceförvaltningens tjänster inom 

verksamhetsområdet upphandling. Förvaltningen har beslutat att rekrytera ytterligare 

upphandlare. 
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En förstudie för ett ärendehanteringssystem pågår. Systemet är till för 

serviceförvaltningens egen återkoppling och uppföljning. 

 

Pilotprojektet HR-stöd till två förvaltningar är mycket uppskattad. Under projekttiden 

är tjänsten kostnadsfri för deltagande förvaltningar. 

 

Ekonomiadministrationens sista resor för prispengarna från kvalitetsutmärkelsen 2012 

genomförs nu.  

 

 

 § 7 

Frågor från nämnden 

 

Jörgen Eriksson (FP) poängterar vikten av att Volvo IT har fokus på och tar hänsyn till 

skolorna då man byter ut datorerna i staden. 

Teenie Bennerholt förklarar att både staden och Volvo IT jobbar annorlunda i dag än 

man gjorde initialt.  

 

 

Jan Bressler (FP) ställer fråga om de långa inloggningstiderna på datorer levererade av 

Volvo IT. 

Teenie Bennerholt svarar att det initialt hade med konton och behörighet att göra. Idag 

finns erfarenhet och bättre kunskap inom alla områden både i staden och hos Volvo 

IT. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Åse Geschwind 

 


